

Regular player declaration

Kaderspieler-Erklärung



I

(last name of the player, first name)
(Name, Vorname)

(date of birth)
(Geburtsdatum)

hereby I declare that in the season **2024/2025 (1.8.2024-31.7.2025)** I will play league matches exclusively in a league in Germany for the club

Hiermit erkläre ich, in der Saison **2024/2025 (1.8.2024-31.7.2025)** ausschließlich in einer Liga in Deutschland für den Verein

(name of the German club)
(Name des deutschen Vereins)

as a regular player.

als Kaderspieler zu spielen.

Furthermore I assure that I will play league matches ONLY in Germany and that I will not participate in the same above mentioned season in the league matches of another national association, which is classified by the German Badminton Association as not parallel allowed league matches according to para 4 subpara 7 DBV-Spielordnung

Des Weiteren versichere ich, dass ich Ligaspiele NUR in Deutschland bestreiten werde und nicht in der gleichen o.a. Saison an dem Mannschaftsspielbetrieb eines anderen Nationalverbandes teilnehmen werde, der vom Deutschen Badminton Verband e.V. als nicht parallel erlaubter Mannschaftsspielbetrieb gemäß § 4 Abs. 7 DBV-Spielordnung eingestuft wird.

(place, date)
(Ort, Datum)

(signed by)
(Name des Unterzeichners)